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Sammanfattning 
Håkan Ask (SD) föreslår i nämndinitiativ till tekniska nämnden att nämnden beslutar 
att ge förvaltningen i uppdrag att utöka nudistbadet med ytterligare yta och buskage i 
väster, samt ge förvaltningen i uppdrag att beskära buskarna ut mot vattnet och utöka 
strandremsan med sand. 
 
Bakgrunden till nämndinitiativet är ett ökat intresse för nudism och naturism de senaste 
åren, med allt fler som känner sig trygga i sig själva. Denna ökning har också märkts av i 
Malmö av människor som solar, badar och socialiserar på Ribersborgs nudistbad. 
 
Förvaltningen är positiv till att utveckla nudistbadet men utifrån nuvarande besöksantal 
och att förvaltningen redan har vidtagit åtgärder i form av beskärning är bedömningen 
att nudistbadet har tillräckligt med yta. Brygga och glacis hanteras i ordinarie 
verksamhet utifrån underhåll och teknisk livslängd. Förvaltningen följer utvecklingen. 
 
Förvaltningen föreslår att nämndinitiativet anses besvarat med de åtgärder som vidtagits 
gällande buskage och den hantering som görs inom ordinarie verksamhet utifrån 
underhåll och teknisk livslängd.     

Förslag till beslut 
Tekniska nämndens arbetsutskott föreslås besluta 

att föreslå tekniska nämnden besluta att nämndinitiativet anses besvarat med de 
åtgärder som vidtagits gällande buskage och den hantering som görs inom ordinarie 
verksamhet utifrån underhåll och teknisk livslängd.  

Beslutsunderlag 
• Nämndsinitiativ (SD) Utökning av Ribersborgs nudistbad vid brygga 10 

• Bilaga Nämndsinitiativ (SD) Utökning av Ribersborgs nudistbad vid brygga 10 
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• G-Tjänsteskrivelse TNAU 241202 - Nämndinitiativ (SD) Utökning av 
Ribersborgs nudistbad vid brygga 10 

Beslutsplanering 
Tekniska nämnden 2024-10-22 
Tekniska nämndens arbetsutskott 2024-12-02 
Tekniska nämnden 2024-12-12 
 

Ärendet 
Håkan Ask (SD) föreslår i nämndinitiativ till tekniska nämnden att nämnden beslutar 
att ge förvaltningen i uppdrag att utöka nudistbadet med ytterligare yta och buskage i 
väster, samt ge förvaltningen i uppdrag att beskära buskarna ut mot vattnet och utöka 
strandremsan med sand. 
 
Bakgrunden till nämndinitiativet är ett ökat intresse för nudism och naturism de senaste 
åren, med allt fler som känner sig trygga i sig själva. Denna ökning har också märkts av i 
Malmö av människor som solar, badar och socialiserar på Ribersborgs nudistbad. 
 
Fastighets- och gatukontorets entreprenör för badverksamheten uppskattar att 
besöksantalet en fin dag ligger på omkring 50–80 personer samtidigt. En stor del av 
besökarna kommer tidiga mornar och senare på kvällen vilket gör att det inte upplevs 
som särskilt trångt. Ytorna som framför allt idag upplevs trånga är gräsytan som omges 
av buskage, samt sandytan som går ner mot glacisen.  
 
Vid behov kan området utökas ytterligare 35–40 meter mot väst, som även den behöver 
skydd i form av nya planteringar eller någon form av vall som ger lä och trygghet, både 
mot gångbanan och mot hamnen. Det befintliga buskaget som är närmst bryggan har 
spridit sig genom åren och tagit en stor del av sandytan. Det klipptes dock tillbaka efter 
årets badsäsong med 2 meter i bredd och det kommer bli en märkbar skillnad för 
nästkommande års badare.  
 
Glacisen, den eroderade slänten och bryggan är i behov av underhåll där bland annat 
ytskikt och trappor har uppnått teknisk livslängd. Bryggan är på relativt djupare vatten 
jämfört med de flesta andra bryggor i Malmö och är exponerat för vågor och vind, 
vilket medger för robusta lösningar. Vid ombyggnad bör hänsyn tas även gällande 
tillgänglighetsaspekten med exempelvis en ramp eller hiss men möjligheterna att bygga 
till är absolut möjliga.   
 
Att allokera medel för att utveckla brygga 10 är rimlig för att optimera dessa ytor och 
eventuellt utöka bryggytorna med anslutande bryggdäck i slänt. Utökning av ytan på 
land, med kompletterande buskage och renoverade trappor kan lyfta området de 
kommande säsongerna. 
 
Sammanfattningsvis är förvaltningen positiv i frågan, men utifrån det besöksantalet och 
att förvaltningen redan har vidtagit åtgärder i form av beskärning är bedömningen att 



3 (3) 

nudistbadet har tillräckligt med yta. Brygga och glacis hanteras i ordinarie verksamhet 
utifrån underhåll och teknisk livslängd. Förvaltningen följer utvecklingen.     

Ansvariga 
Elin Edenborg  Enhetschef 
Maria Hultin  Avdelningschef 
Tobias Nilsson  Direktör 
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